
Nousiaisten Kunta                                      Pöytäkirja 

Nuorisovaltuuston kokous 7/2024 

Aika: 11.9.2024 klo 17.08-18.50 

Paikka: Nousiaisten kunnantalon kahvihuone 

Kutsutut: 

Aada Elfving x 

Johanna Leino x 

Onni Lehto x 

Kia Korpelainen x 

Krista Nummila x 

Kylli Rantasalo x 

Sini Nielikäinen x 

Sisu Haapanen 

Henna Isotalo, nuorisotyön koordinaattori x 

Pasi Isokangas, sivistysjohtaja x 

Matti Anttila, kummivaltuutettu x 

 
§85 Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous avattiin klo. 17.08. 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
§86 Esityslistan hyväksyminen 

Päätösehdotus: Hyväksytään esityslista. 

Päätös: Esityslista hyväksyttiin. 

 
§87 Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Päätösehdotus: Valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

Päätös: Valittiin Onni Lehto ja Aada Elfving. 

 
§88 Nuorisovaltuuston toimintasuunnitelma 2024 

Nuorisovaltuuston alustava suunnitelma vuodelle 2024: 

Tammikuu 

- Keskustelupaneeli 

Helmikuu 

- Eduskunta vierailu 



Maaliskuu 

- Toisen asteen opiskelijoiden harrastustoiminta 

Huhtikuu 

- Oma Elämä-info 

- Hygieniapassi kurssi 

- Seppeleen lasku 

Toukokuu 

- Falkin kesästartti 

Elokuu 

- Nousten markkinakoju 

Syyskuu 

- Kirppis 

- Liikennekäyttäytyminen 

Lokakuu 

- Nuva vaali valmistelut 

Marraskuu 

- Nuva vaali valmistelut 

Joulukuu 

- Nuva vaalit 

Muut asiat 

- Seuraavaan kokoukseen nousten markkinoilta tulleet ideat. 

- Nuva tuottaa heijastimia. Heijastin puu? 

- Kiipeilypuisto-idea? 

- Taukotupa/ulkokatos 

Päätösehdotus: Keskustellaan toimintasuunnitelmasta 

Päätös: Saatettiin tiedoksi. 

 
§89 Nuorisovaltuuston kannanotto rehtori Tuomas Einiölle 

Sadepäivinä oppilaat joutuvat viettämään välitunnit ulkona. Riskinä vilustuminen ja kaikilla ei ehkä ole 

säähän 

sopivia vaatteita. 

- Sisävälkät 

- Pientä katosta ovien edessä saisi käyttää sade kelillä 



- Yläkerran isoa aulaa voisi käyttää sisävälkällä 

- Vaihtoehtoiset välitunnit (saa päättää viettääkö välkän sisällä vai ulkona) 

- Kunnes saadaan ulkokatokset tai taukotuvat 

 
3/2024 kokouksessa päätettiin: Onni, Sini ja Kia toimittavat kannanoton ja menevät neuvottelemaan 

Tuomaksen kanssa asiasta tällä viikolla. Tuomas ei kuitenkaan vastannut. 4/2024 kokouksessa mietittiin 
lähetettäisiinkö kannanotto sähköpostilla ja päätettiin että Sini lähettää kannanoton Tuomakselle. 

Tuomas Einiö vastasi sähköpostiin: Koulun pihalle rakennetaan 2 katosta ja muu piha-alue kesän aikana. 

Päätösehdotus: Mikä on katosten tilanne? 

Päätös: Kokouksessa näytettiin suunnitelmat katoksista. Katosten pystyttämisen hoitaa tekninen osasto 
ennen talvea.  

Keskusteltiin myös uuden koulun piirustuksista, jotka Pasi näyttää ensi kokouksessa. 

Johanna saapui kokoukseen klo 17.20. 

Pasi ja Matti lähti kokouksesta klo. 17.55 

 
§90 Kesäkirppiksen ideointi 

Nuorisovaltuusto on pohtinut kirppis-tapahtuman järjestämistä. Viime kokouksessa sovittiin: Suunniteltiin, 
että kirppis järjestetään syyskuussa Henrikin yhtenäiskoululla. Vain sisäpaikkoja. Aada hoitaa mainokset, 
Sini kerää kirppiksen paikkamaksujen tiedot ja tekee listan. Nousiaisten lukion Ranskan ryhmä voisi ehkä 
tulla myymään vohveleita ruokalaan. Päätetään paikkamaksut, tarkempi kirppiksen järjestämisen ajankohta 
ja jatketaan suunnittelua seuraavassa kokouksessa. Suunniteltiin kirppiksen pidettävän syyskuun alussa 8.9 
tai 15.9. Yhtenäiskoulun ruokala varattu nyt Kirppistapahtumaan sunnuntaina 15.9. Sini kysyy lukion 
Ranskan ryhmän kirppikselle. Kirppis kestää klo 12-15. Pöydän varanneet saapuvat tuntia ennen ja 
Nuvalaiset 2 tuntia ennen. Henna hoitaa tiedottamisen Wilmassa. 

Päätösehdotus: Keskustellaan ja suunnitellaan. 

Päätös: Nuvalaiset saapuu koululle 10:30 paikalle laittamaan pöytiä kuntoon. Mainostetaan tapahtumaa 
vielä.  

 
§91 Nuorisovaltuusto-heijastimet 

Nuorisovaltuusto voisi hakea Varsin Hyvältä pienhankerahaa Nuva-heijastimien tai esimerkiksi 
messukatoksen teettämistä varten. 4/2023 kokouksessa päätettiin hakea rahaa Nuva-heijastimien 
hankintaan lasten ja nuorten hyvinvointirahastosta. Perusteluina hakemukseen lasten ja nuorten 
liikenneturvallisuuden lisääminen ja nuorisovaltuuston on tarkoituksena jakaa heijastimia tapahtumissa ja 
mahdollisesti tehdä ns. heijastinpuu, josta voi ottaa itselleen heijastimen, jos se on unohtunut.  

Kokouksessa 5/2024 päätettiin: Johanna ja Krista valmistelevat hakemuksen Lasten ja nuorten 
hyvinvointirahastolle seuraavaan kokoukseen mennessä. Suunnitellaan tarkemmin heijastinta seuraavassa 
kokouksessa.  

Viime kokouksessa: Suunniteltiin hankeraportti. Heijastin varustettaisiin Nuvan omalla logolla ja haettiin 
1000€ hankerahaa noin tuhanteen heijastimeen. 

Päätösehdotus: Suunnitellaan heijastimen kuviota  



Päätös: Suunniteltiin heijastimen kuvioksi Nuvan logo ja teksti heijastimen toiselle puolelle. 
Papukaijakiinnitys. Tekstiehdotuksia WA-ryhmään. Henna kysyy heijastin -tarjouksia näillä kriteereillä. 

Kylli lähti kokouksesta klo. 18:30 

 
§92 Terveiset valtuustosta, lautakunnista ja työryhmistä 

Seuraavassa kokouksessa. 

 
§93 Muut asiat 

Keskusteltiin ideasta lisätä esityslistaan kohta, jossa kummivaltuutetut kertoisivat omat kuulumiset 
kunnassa päätöksenteossa meneillään olevista asioista ja nuorisotyö ajankohtaisista asioista. 

Keskusteltiin Nousiaisten bussi yhteyksistä. 

Lisätään ensi kokouksen esityslistalle kohta nuorisovaltuuston toimintasääntöjen tarkistuksesta.  Pohdittiin 
varajäsenten määrää sekä kiintiöpaikkamääriä nuorisovaltuustovaaleissa.  

Henna puhui Nuva ry:n nuorten vaikuttajien Huipputapaamisesta, johon joku halukas voi osallistua. SDP:n 
100 -vuotisjuhlat Nousiaisten Vanhalla Asemalla. Onni ja Sini kiinnostunut osallistumaan.  
 
Saatetaan tiedoksi Nousten markkinoilta tulleet ideat: Mikko Rantasen frisbeegolf-radan parantaminen ja 
ilmaisia harrastuksia toisen asteen opiskelijoille. 
 
§94 Seuraava kokous 

Päätettiin seuraava kokous 9.10 klo 16.30 kunnantalolla 

 

§95 Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 18.50 

 

 

 

Kia Korpelainen   Kylli Rantasalo 

Puheenjohtaja    Sihteeri 

 

 

 

Onni Lehto    Aada Elfving 

Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 


